
PERSBERICHT VOLUIT Oosterzele 

Realisaties van CD&V en Pro9860 blijven uit. Men maakt veel plannen, maar de 
inwoners blijven wachten op realisaties.  
 

De gemeenteraad besprak op12 december de wijziging van het meerjarenplan. Het is aan de 
inwoners en verenigingen of die keuze van CD&V en Pro9860 de juiste is. Bij ons zou de 
focus VOLUIT anders liggen. Dat is dan ook de reden waarom we tegen deze 
meerjarenplanwijziging stemden:  

1. Voor elke euro die de CD&V/Pro9860-meerderheid in dit meerjarenplan nog wil 
investeren in jeugd, sport en kinderopvang, wil men vijf euro investeren in een nieuw 
administratief centrum.  
 

• Voor het nieuw administratief centrum voorziet men 8 miljoen euro 
uitgaven in het huidig MJP.  Daar zal in een volgend MJP nog minimaal 2 
miljoen bijkomen, voor verwarming, deel renovatie, erelonen, en nog vele 
andere meerkosten … 
 

• Voor de VRV-site voorziet men slechts 1,6 miljoen: 1 miljoen euro voor de 
aankoop van de site (dewelke trouwens nog niet helemaal rond is) en 
600.000 euro voor alle nodige studies, het opmaken van het ‘Masterplan 
Vrije Tijd’  en eerste, waarschijnlijk kleine werkzaamheden. Ruim 
onvoldoende dus om alle toekomstige plannen en beloftes van de 
verschillende schepenen aan de jeugd-, sport- en andere verenigingen 
mee te financieren. 

 
Bij VOLUIT zou die verhouding anders liggen. 

 
2. Beloven is mooi, realiseren iets anders. Stop de aankondigingspolitiek!              

De inwoners betalen bij deze meerjarenplanwijziging samen 33,7% meer belastingen 
dan oorspronkelijk geraamd bij het begin van het meerjarenplan. Ze krijgen daar weinig 
realisaties voor terug. 

 
• Voor 2023-2025 betalen de Oosterzelenaren samen 37,3 miljoen belastingen 

(APB en OV). Initieel lag dit op 27,9 miljoen euro. 
 

• Voor die vele belastingen krijgt men als inwoner tot op heden niet veel terug.  
 

Veel projecten werden aangekondigd de voorbije jaren. Bijna alles moet nog 
gerealiseerd en dus betaald worden. Dit betekent dat ook de kosten voor vele 
van die projecten voor een volgende legislatuur zijn.  
 
Denk maar aan de kosten voor de échte inrichtingen van het VRV, de aanleg van 
kunstgrasvelden voor voetbalverenigingen, de aangekondigde bouw van een 



nieuwe sporthal, de meerkosten voor de bouw van het nieuw AC, voor de aanleg 
van beloofde nieuwe fietsinfrastructuur (Oude Geraadsbergsesteenweg in 
Oosterzele, Molenstraat en Yshoute in Balegem), de Aquafinwerken rond 
Kwaadbeek, de eerder aangekondigde renovaties van de muziekschool en het 
Marktplein van Scheldewindeke, … De financiering van al deze projecten is nog 
helemaal niet voorzien in het meerjarenplan en zal minstens 10 miljoen euro 
kosten.  
 

3. De spaarpot is zo goed als leeg. De schulden zullen met dit CD&V/Pro9860- beleid 
enorm oplopen.  
 

• Volgens dit gewijzigd meerjarenplan, dat enkel de steun krijgt van de 
meerderheid, zal de schuld opnieuw oplopen naar bijna 20 miljoen euro (meer 
dan 1.400 euro schuld per inwoner). In gelijkaardige gemeenten is dit met 875 
euro per inwoner slechts iets meer dan de helft van de schuld van Oosterzele. 
 

• Men mag wel blijven verkondigen dat de financiële situatie van de gemeente er 
goed voorstaat. Na uitvoering van de projecten waarvan men de kosten nu wel 
voorziet, zit in de spaarpot op het einde van deze bestuursperiode nog 
slechts € 900.000. Met die middelen kunnen onmogelijk alle andere beloftes 
gerealiseerd worden (sporthal, voetbalvelden, jeugdinfrastructuur, …)  

 
• Als alle beloftes die CD&V en Pro9860 aankondigden aan inwoners, sport- en 

jeugdbewegingen ook effectief gerealiseerd zouden worden, dan zal de schuld al 
snel oplopen naar meer dan € 30.000.000 of meer dan € 2000 per inwoner. Dit 
kan onze gemeente niet aan. Voor VOLUIT is het duidelijk. Investeringen in jeugd, 
sport, kinderopvang en verkeersveiligheid zijn meer prioritair dan een groots 
nieuw administratief centrum. 

Het is aan de inwoners om te kiezen of ze dit beleid van CD&V en Pro9860 steunen, of ze 
VOLUIT voor een ander beleid willen gaan in de toekomst. Daar kunnen ze zich over 
uitspreken bij de verkiezingen in oktober 2024. 

Opmerkelijk ‘detail’: Bij de bespreking van het meerjarenplan bleef het opnieuw OORverdovend 
stil bij schepen Cottenie (Pro9860). Hij kwam opnieuw niet tussenen blijft dus uitdrukkelijk het 
beleid van CD&V steunen in de gemeenteraad. Tot daar de vernieuwing dus … 

Fractieleider Filip Michiels (VOLUIT): 

“De verhouding is dus dat voor elke euro die de meerderheid investeert in 
jeugd, sport en kinderopvang, men 5 euro spendeert in het nieuw AC. 

Het is aan de inwoners en verenigingen om te oordelen of die keuze van 
CD&V en Pro9860 de juiste is. Bij ons zou de focus VOLUIT anders liggen. Dat is 

dan ook de reden waarom we tegen deze meerjarenplanwijziging stemmen.” 

 

 


